
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Ministeren for børn, undervisning og ligestilling

Dato: 21. oktober 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål G
Hvad er ministerens holdning til, at antallet elever, der går i en klasse med 24
elever eller derover, generelt har været stigende de sidste fem år, og hvordan
vurderer ministeren, at det påvirker kvaliteten i elevernes undervisning? Der
henvises til BUU alm. del - svar på spørgsmål 40 (2014-15, 2. samling).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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